
Zápis zo zasadnutia Akademického senátu FRI UNIZA  

zo dňa 30.5.2024 
 

Prítomní členovia: Holubčík, Hrabovský, Jacko, Karpiš, Koniar, Kostolný, Malichová, Moravčík, Mulík, 

Novák, Pančíková, Piatriková, Soviar, Ševčík, Tarábek, Uramová, Varga 

Neprítomní členovia: Bachratý, Gonda, Kubušová, Ružbarský 

Hostia: Kršák, Lendel, Kvaššay, Rešetková 

 

Program rokovania: 

1. Voľba tajomníka AS FRI UNIZA 

2. Prerokovanie materiálu „Výročná správa o činnosti FRI UNIZA za rok 2023“ 

3. Prerokovanie materiálu „Správa o hospodárení FRI UNIZA za rok 2023“ 

4. Prerokovanie návrhu rozpočtu nákladov a výnosov FRI UNIZA na rok 2024 

5. Zmena organizačnej štruktúry k 01.06.2024 

6. Oboznámenie s výsledkom disciplinárneho konania 

7. Rôzne 

 

Zasadnutie AS FRI otvoril predseda AS p. Varga, privítal členov a hostí a konštatoval, že senát je 

uznášaniaschopný s počtom prítomných členov 16. Rokovanie prebiehalo hybridne v miestnosti RA101 a 

prostredníctvom aplikácie MS Teams. Predseda uviedol personálne zmeny, ktoré nastali od ostatného 

zasadnutia AS. K 31.3.2024 odišla z AS p. Olešnaníková, podľa poradia zvolených kandidátov ju nahradil p. 

Holubčík.  

Predseda AS predložil program rokovania na schválenie. 

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 16, za: 16, proti: 0, zdržal sa: 0. 

 

1. Voľba tajomníka AS FRI UNIZA 

P. Varga poďakoval bývalej tajomníčke AS FRI UNIZA za jej prácu v AS a následne vyzval prítomných 

členov, aby navrhli kandidátov na tajomníka AS FRI UNIZA. Za kandidáta do funkcie tajomníka AS FRI bola 

navrhnutá p. Malichová, ktorá kandidatúru prijala. Ďalší kandidáti neboli navrhnutí. Členovia AS FRI nemali 

pripomienky, za predložený návrh hlasovali tajne. 

Výsledky hlasovania: prezentovalo sa: 16, hlasovalo: 16 

1. Ing. Eva Malichová, PhD. (Počet hlasov: 15) 

Uznesenie č. 2024/1: AS FRI UNIZA zvolil za tajomníčku AS FRI UNIZA Ing. Evu Malichovú, PhD. 

 

2. Prerokovanie materiálu „Výročná správa o činnosti FRI UNIZA za rok 2023“  

P. dekan predložil výročnú správu fakulty za rok 2023, venoval sa oblasti vzdelávania, vedy a výskumu 

a prehľadu vybraných udalostí na fakulte. V oblasti vzdelávania prezentoval personálnu štruktúru fakulty,  

vývoj počtu študentov a vývoj počtu prihlášok na štúdium a vyjadril spokojnosť s vývojom priemernej dĺžky 

štúdia.  V oblasti vedy a výskumu  apeloval na publikovanie v kvalitných časopisoch a prezentoval riešené 

projekty. V rámci vybraných aktivít fakulty vyzdvihol  slávnostné zasadnutie Vedeckej rady FRI UNIZA, 

ktorá bola spojená s ocenením spolupracovníkov, a na ktorú boli pozitívne ohlasy. Pán dekan poďakoval 

všetkým kolegom, ktorí sa v uplynulom roku venovali marketingovým aktivitám ako sú súťaže, workshopy 

a prezentácie fakulty a jej študijných programov.  

Členovia AS FRI nemali k materiálu pripomienky. 

Predseda AS predložil materiál na schválenie. 

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 17, za: 17, proti: 0, zdržal sa: 0. 

Uznesenie č. 2024/2: AS FRI UNIZA schvaľuje materiál „Výročná správa o činnosti FRI UNIZA za 

rok 2023“. 

 

3. Prerokovanie materiálu „Správa o hospodárení FRI UNIZA za rok 2023“ 

Predkladateľ, p. dekan, požiadal p. tajomníčku, aby zhrnula správu o hospodárení. Dotácia zo štátneho 

rozpočtu za rok 2023 bola vo výške 3 974 293,00€, v podprograme vysokoškolské vzdelávanie boli pridelené 



prostriedky vo výške 2 053 477,00€, v podprograme inštitucionálny výskum 1 410 091,00€. Zostatok z 

predošlého roku bol vo výške 1 012 938,00€, celkovo fakulta hospodárila s 4 987 231,00€.  

Členovia AS FRI nemali k materiálu pripomienky. 

Predseda AS predložil materiál na schválenie. 

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 15, za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0. 

Uznesenie č. 2024/3: AS FRI UNIZA schvaľuje materiál „Správa o hospodárení FRI UNIZA za rok 

2023“. 

 

4. Prerokovanie návrhu rozpočtu nákladov a výnosov FRI UNIZA na rok 2024 

P. dekan priblížil neľahký proces delenia dotácie VŠ, počas ktorého spolu s inými dekanmi a zástupcami 

zamestnávateľov rokovali s Ministerstvom školstva, výskumu, vývoja a mládeže SR. Počas tohto FRI slúžila 

ako fakulta, na ktorej sa ukázal dopad navrhovaných zmien, na základe čoho došlo k úpravám koeficientov 

zo strany Ministerstva. P. dekan skonštatoval, že rozpočet je lepší ako v minulom roku. Ďalej predstavil 

dopady výkonnostných zmlúv na rozpočet, ktoré sa prejavia od roku 2026. Následne p. tajomníčka 

informovala o procese delenia dotácie v rámci UNIZA, ktorý zahŕňal schválenie Akademickým senátom 

UNIZA a Správnou radou UNIZA. Zdôraznila nárast poistného o 1% a vyčlenenie finančných prostriedkov 

na Fakultný výskumný grant (FVG).  

P. Tarábek sa informoval o zmenách v kvartiloch JCI a AIS. P. Kvaššay odpovedal, že od roku 2025 sa budú 

výstupy posudzovať podľa AIS, ktorý penalizuje výstupy v MDPI. V priebehu júna bude k tomuto zverejnené 

metodické usmernenie. P. Tarábek sa ďalej informoval o spôsobe fungovania FVG. P. Kvaššay reagoval, že 

sa bude jednať o financovanie väčších projektov, ktoré budú viacročné (2 roky) a FVG bude principiálne 

podobný univerzitným grantom. P. Tarábek sa tiež informoval, či nakoľko je vyčlenená vyššia suma na 

doktorandov, tak sa predpokladá prijatie väčšieho množstva. P. Kvaššay informoval, že sa plánuje prijať 

štandardný počet doktorandov, čo je 13. P. tajomníčka ďalej upresnila, že navýšenie sumy je spôsobené 

dvojitou valorizáciou a zahrnutím mimoriadnych štipendií a rezervy.  

Predseda AS predložil materiál na schválenie. 

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 16, za: 16, proti: 0, zdržal sa: 0. 

Uznesenie č. 2024/4: AS FRI UNIZA schvaľuje návrh rozpočtu FRI UNIZA na rok 2024. 

 
5. Zmena organizačnej štruktúry k 01.06.2024 

P. dekan odôvodnil potrebu zmeny organizačnej štruktúry, a to prijímaním nových ľudí vzhľadom na lepší 

rozpočet. Výberové konania sa budú konať v júni. Taktiež uviedol, že vzhľadom na transformáciu FHV 

a úbytkami personálu je potrebné zosúladiť organizačnú štruktúru FRI voči aktuálnemu stavu. 

P. Tarábek sa informoval ohľadne termínov vyhodnotenia projektov z plánu obnovy, ktoré by mohli priniesť 

nové pracovné miesta. P. Kvaššay reagoval, že tieto projekty mali byť v priebehu apríla a mája hodnotené, 

v priebehu júna vyhodnotené a behom júla a augusta zazmluvnené. P. Tarábek sa tiež informoval, či nebude 

problém s prijímaním ďalších ľudí, ak bude organizačná štruktúra presne reflektovať aktuálny personálny stav 

na fakulte. P. dekan informoval, že v takom prípade operatívne požiada o zvolanie zasadnutia AS FRI UNIZA. 

P. Tarábek sa ďalej informoval, či nenastane problém s obsadením pracovného miesta alokovaného v rámci 

projektu uchádzačom, ktorý nie je na danú pozíciu vhodný. P. dekan reagoval, že dané pracovné miesto je 

potrebné riadne špecifikovať a uviesť na dobu určitú. 

Predseda AS predložil materiál na schválenie. 

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 16, za: 16, proti: 0, zdržal sa: 0. 

Uznesenie č. 2024/5: AS FRI UNIZA schvaľuje predloženú zmenu organizačnej štruktúry FRI 

UNIZA. 

 
6. Oboznámenie s výsledkom disciplinárneho konania 

Predseda Disciplinárnej komisie FRI UNIZA p. Lendel stručne informoval o priebehu zasadnutí 

disciplinárnych komisií, ktoré sa konali 31.1. a 6.5.  

- Na DK 31.1. bolo predvolaných 7 študentov 1. stupňa štúdia (zastúpenie po jednotlivých študijných 

programoch bolo: 1 za ŠP informatika, 1 za ŠP informatika a riadenie, 3 za ŠP informačné a sieťové 

technológie a 2 za ŠP počítačové inžinierstvo). Podania sa týkali vypracovania semestrálnej práce na predmete 

informatika 1. Študentom bolo uložené opatrenie podmienečné vylúčenie zo štúdia.  



- Na DK 6.5. bolo predvolaných 13 študentov 1. stupňa štúdia (zastúpenie po jednotlivých študijných 

programoch bolo: 9 za ŠP informatika, 1 za ŠP informačné a sieťové technológie a 3 za ŠP počítačové 

inžinierstvo). Podania sa týkali vypracovania semestrálnych prác a podvádzaní na skúške na predmete 

informatika 1 a vypracovania domácich úloh na predmete informatika 2. 11 študentom bolo uložené opatrenie 

pokarhanie a 2 študentom bolo uložené opatrenie podmienečné vylúčenie zo štúdia. 

P. predseda DK FRI UNIZA ďalej informoval o ďalšom plánovanom zasadnutí DK, ktoré sa uskutoční 19.6. 

P. Uramová sa informovala, či existujú dokumenty s usmernením v súvislosti s disciplinárnym konaním. P. 

Lendel odpovedal, že na stránke fakulty sa nachádza metodické usmernenie č. 1/2023 k procesu podania 

podnetu na začatie disciplinárneho konania z dôvodu podvodného konania. 

7. Rôzne. 

- P. Tarábek sa informoval o princípoch fungovania fondu reprodukcie. P. tajomníčka uviedla, že sa tvorí 

z nerozdeleného zisku a používa sa na hradenie kapitálových výdavkov. Pre viac informácií treba dotázať 

ekonomický odbor. 

- P. Hrabovský poukázal na to, že by bolo vhodné, aby mali študenti pri výbere predmetov k dispozícii odkaz 

na informačný list predmetu. P. Lendel reagoval, že zadá takúto požiadavku. 

- P. Hrabovský sa ďalej informoval, či by bolo možné nahradiť nevyhovujúce stoličky v RB302. P. Moravčík 

reagoval, že toto je v procese riešenia a stoličky nahradia za podobné, ako sú v RC009. 

- P. Uramová poukázala na zvýšenú hlučnosť v RC009 počas výučby a navrhla, že by sa dala znížiť pomocou 

závesov. P. Lendel reagoval, že to bude riešiť. 

- P. Uramová sa tiež informovala, či existuje koncepcia ohľadne stolíka v RC009. P. Lendel informoval, že 

toto je už v riešení spolu s p. Hajtmánkom a riešenie bude hotové k začiatku zimného semestra AR 2024/2025.  

- P. Koniar predstavil námet ŠČ AS FRI ohľadne vypracovania návodu (vo forme dokumentu alebo videa) 

pre prvákov, ktorý by zodpovedal ich najčastejšie otázky. P. Lendel túto iniciatívu privítal, navrhol, že je 

možné takýto návod integrovať s materiálmi z UNIZA. Vyzval senátorov, aby začali s prípravou takýchto 

materiálov a následne ho kontaktovali. 

- P. Mulík predstavil koncept voľnej debaty senátorov za ŠČ AS FRI s nastupujúcimi prvákmi, kedy by im 

vedeli zodpovedať ich otázky v neformálnej atmosfére a s osobným prístupom. P. Lendel reagoval, že sa jedná 

o zaujímavú myšlienku, s ktorou môžeme pracovať, avšak navrhol komornejší charakter behom akcií 

konaných na fakulte (napr. behom Fričkovice v septembri). Taktiež navrhol senátorom priestor počas 

imatrikulácií, kedy sa môžu nastupujúcim prvákom predstaviť a priblížiť pôsobnosť ŠČ AS FRI. 

- P. Kostolný sa informoval ohľadne jednotnej šablóny záverečných prác, nakoľko práce v aktuálnom AR 

neboli písané v jednotnej šablóne. P. Lendel reagoval, že sú zozbierané návrhy za jednotlivé katedry a že p. 

Blaško spolupracuje so študentom, ktorý pripravuje jednotnú šablónu. 

- P. Hrabovský sa informoval, či by bolo možné záverečné práce odovzdávať iba elektronickou formou, 

nakoľko existujú v SR univerzity, ktoré to umožňujú. P. Lendel poukázal na to, že práca sa musí dať vypožičať 

na mieste. Požiadal p. Hrabovského, aby mu zaslal zoznam univerzít, ktoré to umožňujú a následne bude 

o tomto diskutovať s p. prorektorkou. 

- P. Moravčík sa informoval, či je študent automaticky odhlásený zo štátnic, ak od vedúceho aj oponenta práce 

dostane známku Fx. Informoval o takom prípade, kedy bol študent takto klasifikovaný, chcel ísť na štátnice, 

ale bol z nich odhlásený, pričom študent sa sám neodhlásil. P. Lendel informoval, že odhlásiť študenta zo 

štátnic je možné iba na základe študentovej žiadosti. Požiadal o zaslanie mena študenta a situáciu preverí.  

- P. Uramová sa pýtala, či je študent odhlásený zo štátnic v prípade, keď sa v systéme záverečné práce označí 

možnosť - Tento akademický rok študent prácu neodovzdá. P. Lendel odpovedal, že ani v takom prípade to 

tak nie je, pole v informačnom systéme slúži na zefektívnenie procesov súvisiacich s oponentúrou 

a organizovaním štátnic. Takúto možnosť však preberie s p. Majerom. 

- P. Mulík sa informoval, prečo sú na fakulte traja prodekani, či by nebolo vhodné mať štyroch prodekanov, 

aby sa odbremenila záťaž existujúcich prodekanov. P. dekan vysvetlil, že medzi troch prodekanov sa 

v súčasnosti delí osem agiend. 

- P. Varga pripomenul zástupcom ŠČ AS FRI, že tí senátori, ktorí idú na štátne skúšky a majú záujem 

pokračovať v činnosti v AS FRI UNIZA, musia v súlade s § 13e bod 8 Štatútu UNIZA písomne požiadať 

o pozastavenie členstva v AS fakulty. 

  



Úlohy: 

 

Aktuálne úlohy Zodpovedný Termín 

Vypracovanie prehľadného zoznamu voliteľných predmetov 

s počtom prihlásených študentov za posledné roky a jeho 

predloženie členom senátu. 

p. prodekan Lendel Najbližšie 

zasadnutie AS 

FRI UNIZA 

Vypracovať štatistiky ohľadom praktických cvičení 

z matematiky a informovať o efektivite imatrikulačného testu. 

Zhodnotiť ohlasy učiteľov tohto predmetu. 

p. prodekan Lendel Najbližšie 

zasadnutie AS 

FRI UNIZA 

Analyzovať koľko študentov z tých, ktorí absolvovali a z tých, 

ktorí neabsolvovali PS dokončí 1. ročník. 

p. prodekan Lendel Najbližšie 

zasadnutie AS 

FRI UNIZA 

Urobiť štatistiku ako sa vyvíja štúdium u tých, ktorí boli 

prijatí na základe úspešného riešenia olympiád. 

p. prodekan Lendel Najbližšie 

zasadnutie AS 

FRI UNIZA 

 

 

V Žiline 30.5.2024 Zapísal: E. Malichová 

 Schválil: M. Varga 


